Walter J. Burien, Jr.

P. O. Box 2112

Saint Johns, AZ 85936

Telephone:  (928) 445-3532

IN THE SUPERIOR COURT OF THE STATE OF ARIZONA


IN AND FOR THE COUNTY OF MARICOPA

[image: image1.jpg]DOCTRINE EXERTED

1. This Father, first and foremost requires equal participation with his child. Starting immediately with
assignment of at least four months as the primary care giver to his child and equal participation
thereafter and if deemed necessary, the Father being assigned as the full custodian.

2. This Father will pursue and requires the investigation and pursuit of criminal indictments from superior
taw enforcement agencies, with jurisdiction, from both State and Federal Governments as would pertain
to criminal misconduct stemming from and surrounding Yavapai Superior court case NO. D0.95-0538.

3. In the event no intervention from a superior law enforcement agency with jurisdiction is applied,
from State or Federal Governments, this Father if confronted by organizations or individuals
conducting themselves as an organized criminal syndicate, will be responded to by this Father
through and by whatever means necessary to protect his child, his property and his life. This
applies to any and all representatives of that syndicate, assignees or agents fulfilling the dictates

of that evidenced criminal syndicate.

4. This Father from this point forward will apply his time, efforts, and moneys for the benefit of his

child only through and by direct participation and involvement with his child. No moneys will be
allocated by the Father except for the money’s applied when the Father is caring for his child or
when he knows at his discretion that the moneys will be utilized to directly benefit his child.

5. This Father requests and requires the cooperation from the citizens of this county as well as the
law abiding local law enforcement within the city of Prescott and the county of Yavapai in dealing
with, holding accountable and neutralizing any individuals or organizations conducting themselves

as a criminal syndicate from within the governments located and established in Yavapai County.

AND FURTHER AFFIANT SAITH NOT.

e

Walter J. Burien, Jy AKA Bubier, Private Arizond Citizen by special limited
appearance, in Fropria Perséna, as an alleged Trustee in summo jure

jus regium, "without Prejudice" to any of my God given or secured rights.
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        OF RULING FROM 04/09/09 HEARING

and





 

Debbie C. Burien (Watton),
                         (Assigned to Hon. David Gass)








                 Trustee

Respondent.



 

​                                                                        Hon. Commissioner Wesley Peterson

                                                            


                                                            ( IVD: 0001377819-01 )






            ( IVD: 0000527750-01 Adjoined by Petitioner 04/13/09 )


Petitioner / Father, brings forward the following with good cause; 

1. At the hearing before commissioner Peterson on 04/13/09 Petitioner asked Commissioner Peterson if he could modify or vacate the child support order imposed that was retroactively exerted starting on January 1, 2005 and he answered no, and in as much with that being said, Petitioner was found in contempt for nonpayment, held responsible for court costs, and attorney fees of the Respondent, and in such orders being entered was by definition of ARS 12-864.01 an instant contempt order on all points under Petitioner’s known circumstances and personal inability for compliance thereof. Additionally at this hearing and from the pleadings provided for that hearing, Petitioner, Walter Burien stated and brought forward the following:

a. Petitioner brought forward in respect to ARS 12-864.01 (B) “If a child support order had issued that had any basis to be within statutory guidelines payments may have been available to be made.” Petitioner referenced a $200 per month figure noting that he could have been able to make a few payments maybe at that amount when and if available for him to due so, but in no way would he have participated in the felony being perpetuated by a picked out of thin air $668 per month amount, that was greater than his gross income and felonious in its design, creation, and perpetuation as noted several times in his pleadings, and as being clear to him:  “designed to cause harm, damage, and to destroy this Petitioner” ;

b. This Petitioner noted numerous times in his pleadings to the Maricopa Superior Court, The Arizona Court of Appeals, the State AG representing DES that that he was suffering from severe depression and severe exhaustion due to his circumstances he found himself under specifically from: after being a single dad for six years, the abduction of his son in NJ under false pretense orchestrated out of Arizona by several private and local government parties. An abduction instituting custodial interference that was planed to happen on November 23rd 2005. The consistent, pervasive, untrue and slanderous indoctrination his son and daughter were being exposed to after that point daily from within the custodial environment since December of 2005 as custody was maintained with the mother and Darlene and Pete Fuller her parents that the mother lives with. Statements being made to my son consistently that his father “tried to drown him when he was young” (Petitioner was a certified lifeguard); his father “put his pee-pee up his butt”, “he was taken away from his father being that his father was a bad person”; that “he will never see him again”; “he is not your father, he is only Walter” as well as their efforts to get my son and daughter to parrot the same to CPS, the school they went to, or any other party; having the stage orchestrated from the court and the custodians whereby this father was prevented since 11/23/05 from seeing his son and daughter. Not being able to stop the custodians from doing this at the allowance of the court has torn this father’s heart out, and caused is brain to feel like it was shutting down piece-by-piece, and further exasperated his depression.  

c. It was noted consistently that over the last two years Petitioner provides to the Arizona state agency of DES a monthly income and expense statement case number 01220061 for verification and allowance for food stamp and AHCCCS medical assistance. A copy of one of Petitioner’s income and expenses statements as provided to DES case number 01220061 was provided to the State AG representing DES per child support matters, Respondent, and to the court. Most pleadings relevant to the hearing of 04/09/09, submitted to the Maricopa Superior Court and Arizona Court of Appeals including the original audio file from the first hearing held that instituted IVD: 0001377819-01, for convince and reference can be viewed, listened to, or printed from the following online directory: http://cafr1.com/Court/MARCH2009/   (the link is case sensitive)
d. The US Department of Health and Human Services oversees nationally the matter of Child support as is enforced and overseen by DES supposedly in statutory compliance, and subsequently, the IVD: 0001377819-01 case before the court is the responsibility of DES for oversight and restricted to application of guidelines clearly outline for compliance therewith. That Petitioner has clearly brought forward numerous times based on the application thereof, was perpetuating a clear felony(s) in its application, the way in which it has been perpetuated, and including the felony being perpetrated from the State of Arizona per account management to receive Federal funding per child support orders levied from within the state of Arizona. 
e. I have noted numerous times with the Maricopa Superior Court and the Arizona Court of Appeals that another IVD Case under and at the control of DES was standing, IVD: 0000527750-01, of which in open court on 04/09/09 this Petitioner stated he “adjoined” as evidentiary matter before the court of which DES representing the State of Arizona was apart thereto. In that case, I have witnessed the same type of statutory non-compliance and political pandering to intentionally cause harm and damage to this Petitioner through the use of  clearly outside of statutory guidelines a child support order. 
f. It was obvious and evidentiary to this Petitioner also that the same criminal political pandering effecting case No. 95-0538 had spilled over to Maricopa DR2000-090543 and IVD: 0001377819-01, with the center of that political pandering from 1998 noted within the filing of 07/21/98 being a formidable influence both in Maricopa and Yavapai County among the judiciary, a Judge Robert Brutinel the prior Chairman of the Republican party in Yavapai County and a member of the Commission for Judicial Conduct for the State of Arizona located in Maricopa county. I further note at present due to political concerns of possible conflicts of interest it is a little disconcerting to me that the current assigned Judge to this case, Judge David Gass was the liaison between the Democratic party and the AZ House and the fact that to this date my several attempts filed with the court to have access to hearing before him on all matters or any matter have been denied by him perpetuating all standing circumstances, and; 
g. Petitioner stated as such at the hearing of 04/09/09 he again was submitting as an EXHIBIT the pleading filed with the Yavapai County Superior court case No. 95-0538 on July 21st 1998, a pleading submitted previously as an EXHIBIT by Petitioner early in this case Maricopa DR2000-090543, and;
h. When approaching the clerk to enter this pleading entitled “A FATHER’S PARENTING DOCTRINE EXERTED”, the court refused petitioner’s exhibit, and the clerk was instructed by the court not to take it. Petitioner did note in open comment to the court that he adjoined IVD: 0000527750-01, and evoked “A FATHER’S PARENTING DOCTRINE EXERTED”. That document is now entered by official filing with the clerk of the court retroactively applied by Petitioner as to when attempted for submittal on 04/09/09 and is attached marked “PETITIONER’S EXHIBIT A” submitted to the court as evidence and as if read in its entirety here. Additionally, true text copies of Petitioners court pleadings filed with the court, communications, exhibits from all matter surrounding Yavapai Case No. 95-0538 can be viewed, or printed from the following online directory: (the links are case sensitive) http://cafr1.com/Court/ALL/COURT/950538/ “and” http://cafr1.com/Court/ALL/COURT/ALLYSON/ 
i. It was brought up by Respondent at hearing and in previous pleadings filed with the court that Petitioner would be receiving an inheritance left to him by his father who died on October 2nd 2008 and Respondent wished to take those monies. Petitioner brought up in his pleadings and at hearing that even though from a 1998 Will which would leave Petitioner 1/3rd of his father’s 1.2 million dollar estate when he died, that Petitioner’s sister Joan while under power of attorney for my father suffering from progressive and severe dementia had orchestrated the signing of another will on February 3rd 2006 that excluded me from my father’s Will leaving her the bulk of the estate and myself nothing from my father.
j. Petitioner noted at hearing that he was for the first time in five years while in Mesa seeing his doctor located in Mesa, Arizona to be examined to determine why he was suffering from extreme debilitating exhaustion and feeling so terrible for the last five to six years.
POST HEARING DISCOVERY FOR CONSIDERATION 
1. As noted Petitioner saw his DES appointed AHCCCS - PHOENIX HEALTH PLAN doctor, Dr. Shafer while in Mesa, AZ. On April 8th 2009 where a complete physical and plethora of testing was conducted on Petitioner. In the late afternoon on April 9th Petitioner was informed of the testing results as to what was affecting petitioner in a debilitating exhaustive and manic-depressive manner for last five to six years years. The medical findings were as follows;

a. Dr. Shafer told this petitioner, Walter J. Burien, Jr. that he had progressive level two (2) diabetes in late stages of development with testing results of glucose readings in the 350’s. This was a factor that had caused over the last five to six years the debilitating exhaustion; teeth loss problems (seven teeth extracted); heart problems; the loss of feeling in my toes and feet starting in 2003; contributed towards the depression felt; constant dizziness; and episodes of fading in and out of copiousness when exhaustion reached a certain level due to extremely high glucose levels. It was noted that my organs had not yet been destroyed by the illness, but if it was not checked to bring the diabetes under control, I would not live very much longer if my organs failed as a result of the illness;

b. Dr. Shafer informed me that I had been diagnosed with level two (2) Bi-Polar manic depressive disorder, of which in combination with the level 2 diabetes did and was causing extreme exhaustion and debilitating depression that would last for extended periods of time and as was evident of onset since early 2001 exasperated by the diabetes.

c. I consulted with several doctors and specialists who informed me that due to the level two diabetes in combination with level two Bi-Polar manic-depressive disorder that I qualified for 100% SSI disability. I consulted with the SSI Office, they verified the medical diagnoses, and accepted my application for SSI disability of which is pending approval this July from findings of recently conducted further testing that was conducted by the SSI office. Child support Payments as specified under specific Federal and State guidelines will be deducted and paid from those SSI benefits for IVD: 0000527750-01 and IVD: 0001377819-01 upon review.

d. I note that this Petitioner always had a high energy level in his youth were he could operate and bounce to 120%. Starting in 1998 Petitioner felt that energy level declining. Come 2001, he was down to 80%, 2005 he was operating at 50%, the strains of 2006 brought him down to 40% to 30% and as of 2008 Petitioner was having a hard time just reaching 20%. Normal chores had become significant efforts. It was as if his brain was being short-circuited one piece at a time. I thought this occurrence of exhaustion and severe depression building over the years was a result of the obstruction I was being confronted with per custody matters of my children and the lack of remedy accomplished after diligent efforts made through the courts to protect my children. I have since learned medical reasons were contributory, and exasperated by the lack of remedy availed through the courts and political undercurrents that were so evidently clear to me being covertly exerted therein.  

e. I have come to realize that my work chosen over the last twenty years was chosen by me whereby I was able to pace myself when able to do so and rest when unable. The last ten years I have focused on writing and maintaining a web site. Here I was able to be effective, when able to do so.  I must admit though with the current course of events over the last several years, my ability to function has been severely impaired having very little energy to get done the basics being in a state of chronic depression and exhaustion. This pleading I wanted to file two months ago, but I could not emotionally bring myself to complete it on every attempt to do so after what I have been exposed to over the last several years in the futility of expecting fair play and remedy not to find it. Additionally on May 1st it appears someone grabbed two out of my seven dogs from where I am staying in the outlands of Apache County several miles from Saint Johns, AZ and brought them about eight miles away along a highway far from where they had ever been before to be executed with a rifle by a Saint Johns city manager who is also a rancher as they were standing by a dead calf that appeared to have died a day or two earlier from starvation and thirst. Being true to form of government these days, when I heard this had happen and went to retrieve my two dogs for burial, I was then given a ticket for chasing and killing livestock per ARS 3-1311. The furthering of depression this event piled on had me moving at 5% for the last month, but as of today, I have mustered the necessary focus and energy to complete the task of this filing with the court, and with other parties.    

2. The issue of inheritance left to Petitioner by his father was brought up and this Petitioner brought forward the actions of his sister Joan to exclude her brother Walter Burien (AKA: Bubien) from that inheritance. It is most probable that the custodial interference played out on 11/23/05 towards my son John would not have taken place if it had not been for Petitioner’s sister Joan setting it up to “take Walter out of the picture” allowing for her continued unrestrained access to my father’s wealth. It was secretly arranged by Joan in conjunction with others both private and government from Prescott, AZ, that on 11/22/05 as is shown on the case record reports of DYFS, that the NJ State agency of DYFS upon taking Petitioner’s son John, he would be turned over to and be taken by Joan upon him being grabbed on 11/23/05 from the school he was attending. Petitioner has looked diligently to secure an attorney that could handle an action in the Venue of NJ since being made aware of the 2006 “second Will” that excluded him from his father’s estate. Two months ago Petitioner was able to secure a reputable NJ Law firm, the Law firm of: Post, Polak, Goodsell, MacNeill & Strauchler, P.A. that will and is pursuing in Petitioner’s behalf the invalidation of the Feb 2006 Will based on undue influence exerted by my sister Joan on my father when he was in a progressive state of dementia that excludes Walter J. Burien, Jr., and then for the reinstatement of the 1998 Will in which I would be entitled to 1/3rd of the estate and recovery for whatever Joan had unrightfully taken. The matter, Middlesex New Jersey Superior Court docket number 222665 is in the discovery phase at this time, depositions will be held in NJ in the near future, a status conference is set for August 25th, and the trial is set for this matter on October 26th 2009. It has been very difficult for this Petitioner to prosecute this matter under his current circumstance. Any “disposable” income and personal energy, what little there is must be saved up by petitioner to make it back to NJ for depositions and trial of which he is far from reaching that objective at this current time. 

3. Petitioner’s efforts to secure his rightful inheritance as was truly intended by his father as stated in his 1998 Will, should result in the law firm of Post, Polak, Goodsell, MacNeill & Strauchler, P.A. after trial on October 24th 2009, with the inheritance being secured for this Petitioner and after attorney’s fees and costs are deducted, Petitioner should be securing an amount somewhere between $85,000 to $200,000.  In the event this is done, Petitioner, for the first time now having the ability to do so would like to make a substantial payment towards IVD: 0000527750-01 and IVD: 0001377819-01 and he requests the following to facilitate that purpose from the court, DES, and Respondent;
A. That DES, the court, and Respondent stay enforcement of IVD: 0000527750-01 and IVD: 0001377819-01 until after the trial conclusion set for October 26th 2009 in Middlesex County Superior Court Docket No. 222665 of which at that time based on Petitioner securing his inheritance from his father’s estate. For the first time in many a years Petitioner will have above very marginal “disposable” income available to him, and he will make a separate payment to IVD: 0000527750-01 and IVD: 0001377819-01 in the amount of $12,500.00 each totaling $25,000.00, pay any outstanding court ordered attorney and court fees, but in no way does he limit respondent to receive and collect child support payments from Petitioner’s SSI disability benefits as defined by SSI guidelines, at any time.

B. That DES, and the court stay any attempted further seizures of the very limited funds petitioner has available to him in his checking account as has happened twice before.

C. Petitioner is seeking the help of an Arizona Attorney to assist in matters pending before the Arizona courts. If Petitioner is able to secure an Arizona Attorney, Petitioner requests of DES, the Court, and Respondent that cooperation between all parties is maintained to reach a positive outcome for all concerned.
NOTICE TO ALL PARTIES



Even though as stated by Commissioner Wesley Peterson at the hearing of 04/09/09 that he could not modify or vacate the standing child support order, it appears that certain parties have caused and are continuing to cause intentional harm and expense to this Petitioner through this standing child support order’s perpetuation and consistent denial of remedy being availed towards seeing or protecting his children and Petitioner notices all parties as follows;

a. In matters surrounding this case, and previous Yavapai case No. 95-0538, the many felonies that were committed, that continues to be committed, and as have been clearly brought forward by Petitioner in his numerous pleadings filed with the Maricopa Superior Court and Arizona Court of Appeals, all have gone unanswered and have been without remedy for consequences and accountability. 

b. The pattern of these activities stretches back to 1995 and the inception of Yav Do. 95-0538 and in as much I have inquired from the US Office of Child Support Enforcement and spoke with the Chief of Program Development, a Mr. Myles Schlank. I briefed Mr. Schlank as to what had transpired in Yavapai and Maricopa County per a child support order(s) and certain rulings from the court being used to destroy and damage a party to a case, and the aspect of criminal political pandering, obstruction of justice, and criminal misconduct that was very evident and taking place.

c. I asked Mr. Schlank for a referral to an individual who could not have his strings pulled to back off from a political corruption case; get accountability and consequences brought forward whereby over-riding any pervasive and criminal political pandering present as has been quite evident per these matters on the local level reaching into the highest levels within a state government for sweeping all issues under the rug so as not to be addressed; investigated; and held accountable; an individual who was the equivalent to the top internal affairs director overseeing Child Support rules; guidelines; and laws in the USA;

d. Mr. Schlank told me the man to get that job done and that I should submit my complaint to was a Mr. Daniel R. Levinson, Inspector General, U. S. Department of Health and Human Services, Washington, DC.

e. I have thus contacted Mr. Levinson’s Office and informed him that I will be filing an official complaint and request for investigation from his office per the matters as noted here, as disclosed in my other pleadings, and communications.

APPLICABLE  LAW  RELEVANT TO ALL MATTERS

FEDERAL U.S.C. 18.; ACCESSORY AFTER THE FACT - Whoever, knowing that an offense has been committed, receives, relieves, comforts or assists the offender in order to hinder or prevent his apprehension, trial or punishment, is an accessory after the fact; one who knowing a felony to have been committed by another, receives, relieves, comforts, or assists the felon in order to hinder the felon's apprehension, trial, or punishment. When you believe that a person or persons have committed a felony and is being protected from prosecution because of his or her station in life, or his or her power to obstruct justice, it would be inappropriate to relate to that person as if he or she deserves the kind of respect that otherwise one would bestow on a person having achieved that station in life. So, to relate to any public official who is a party to a felony or obstructs justice where crimes have been committed, given that these crimes are continuing and in progress, are entirely unacceptable.  First one must deal with the crimes that have been committed and are being committed along with the obstruction of justice relating to those crimes.  All business should and must stop until this is handled because it is not proper to conduct business with criminals, who, because they are criminals, no longer hold power legitimately. 

ARIZONA STATE LAW - A.R.S:

Title 13 - Criminal Code

 13-303. Criminal liability based upon conduct of another

A. A person is criminally accountable for the conduct of another if:

1. The person is made accountable for such conduct by the statute defining the offense; or

2. Acting with the culpable mental state sufficient for the commission of the offense, such person causes another person, whether or not such other person is capable of forming the culpable mental state, to engage in such conduct; or

3. The person is an accomplice of such other person in the commission of an offense including any offense that is a natural and probable or reasonably foreseeable consequence of the offense for which the person was an accomplice.

B. If causing a particular result is an element of an offense, a person who acts with the kind of culpability with respect to the result that is sufficient for the commission of the offense is guilty of that offense if:

1. The person solicits or commands another person to engage in the conduct causing such result; or

2. The person aids, counsels, agrees to aid or attempts to aid another person in planning or engaging in the conduct causing such result. 

 13-1003. Conspiracy; classification

A. A person commits conspiracy if, with the intent to promote or aid the commission of an offense, such person agrees with one or more persons that at least one of them or another person will engage in conduct constituting the offense and one of the parties commits an overt act in furtherance of the offense, except that an overt act shall not be required if the object of the conspiracy was to commit any felony upon the person of another, or to commit an offense under section 13-1508 or 13-1704.

B. If a person guilty of conspiracy, as defined in subsection A of this section, knows or has reason to know that a person with whom such person conspires to commit an offense has conspired with another person or persons to commit the same offense, such person is guilty of conspiring to commit the offense with such other person or persons, whether or not such person knows their identity.

C. A person who conspires to commit a number of offenses is guilty of only one conspiracy if the multiple offenses are the object of the same agreement or relationship and the degree of the conspiracy shall be determined by the most serious offense conspired to.

D. Conspiracy to commit a class 1 felony is punishable by a sentence of life imprisonment without possibility of release on any basis until the service of twenty-five years, otherwise, conspiracy is an offense of the same class as the most serious offense which is the object of or result of the conspiracy. 

 13-2702. Perjury; classification

A. A person commits perjury by making either:

1. A false sworn statement in regard to a material issue, believing it to be false.

2. A false unsworn declaration, certificate, verification or statement in regard to a material issue that the person subscribes as true under penalty of perjury, believing it to be false.

B. Perjury is a class 4 felony.

 13-2703. False swearing; classification

A. A person commits false swearing by making a false sworn statement, believing it to be false.

B. False swearing is a class 6 felony. 

 13-2704. Unsworn falsification; classification

A. A person commits unsworn falsification by knowingly:

1. Making any statement that he believes to be false, in regard to a material issue, to a public servant in connection with an application for any benefit, privilege or license.

2. Making any statement that he believes to be false in regard to a material issue to a public servant in connection with any official proceeding as defined in section 13-2801.

B. Unsworn falsification pursuant to paragraph 1, subsection A, is a class 2 misdemeanor. Unsworn falsification pursuant to subsection A, paragraph 2 is a class 1 misdemeanor. 

13-2707. Proof of guilt

Proof of guilt beyond a reasonable doubt is sufficient for perjury or false swearing and it shall not be necessary that proof be made by a particular number of witnesses or by documentary or other type of evidence. 

 13-2809. Tampering with physical evidence; classification

A. A person commits tampering with physical evidence if, with intent that it be used, introduced, rejected or unavailable in an official proceeding which is then pending or which such person knows is about to be instituted, such person:

1. Destroys, mutilates, alters, conceals or removes physical evidence with the intent to impair its verity or availability; or

2. Knowingly makes, produces or offers any false physical evidence; or

3. Prevents the production of physical evidence by an act of force, intimidation or deception against any person.

B. Inadmissibility of the evidence in question is not a defense.

C. Tampering with physical evidence is a class 6 felony.

13-2907.01. False reporting to law enforcement agencies; classification

A. It is unlawful for a person to knowingly make to a law enforcement agency of either this state or a political subdivision of this state a false, fraudulent or unfounded report or statement or to knowingly misrepresent a fact for the purpose of interfering with the orderly operation of a law enforcement agency or misleading a peace officer.

B. Violation of this section is a class 1 misdemeanor.




Petitioner THEREFORE, requests that;

1. The hearing scheduled on 07/02/09 before the court Maricopa case No. DR 2000-090543, Commissioner Wesley Peterson presiding be vacated and that a hearing be set before the court after October 28th 2009 for the purpose of DES receiving payment from Walter J. Burien, Jr. on the DES accounts IVD: 0000527750-01 and IVD: 0001377819-01.

2.  DES, the Court, and Respondent will stay any collection towards IVD: 0000527750-01 and / or   IVD: 0001377819-01 until further order of the court.
Respectfully submitted, this 24th day of June 2009.



                         Walter J. Burien, Jr.

CERTIFICATION

I, WALTER J. BURIEN, JR., certify that the foregoing statements made and documents provided by me are true.  I am aware that if any of the foregoing statements made by me are willfully false, I am subject to punishment.


Dated: 
    06/24/09
                     




                                                  

                   





Walter J. Bubien, Jr.
CERTIFICATION OF MAILING

The original of the foregoing with attached EXHIBIT “A” having 25 pages was mailed this 24th day of June 2009, USPS PRIORITY Mail –# 0305 0830 0000 8058 4297 to:

Maricopa Superior Court

Filing Counter - CLERK OF THE COURT

222 E Javelina Ave.

Mesa, Arizona 85210
AND a copy was mailed this 24th day of June 2009 by USPS Certified Mail # 7005 2570 0000 6978 4950 - TO:

Daniel R. Levinson, Inspector General
Office of the Inspector General

U. S. Department of Health and Human Services

5th Floor - Cohen Building

330 Independence Avenue, S.W.

Washington, DC 20201

AND this 24th day of June 2009 by USPS Priority Mail # 0305 0830 0000 8058 4273 - TO:
Hon. Commissioner Wesley Peterson

Maricopa Superior Court
222 E Javelina Ave.

Mesa, Arizona 85210

And this 24th day of June 2009 USPS 1st class mail to;

Hon. Judge David Gass

Maricopa Superior Court

222 E Javelina Ave.

Mesa, Arizona 85210 

Paula Cotitta

Department of Economic Security

Assistant Attorney General 

P. O. Box 2390

Gilbert, AZ 85299

Troy Brown

1757 E. Baseline Road, Suite 130

Gilbert, AZ 85233

(Attorney for Respondent)


By - WJB

DR 2000-090543 - FILING OF: 06/23/09

    EXHIBIT “A”

HAVING 25 PAGES WITH COVER

Walter J. Burien, Jr.

P.O. Box 11444

Prescott, AZ 86304

(520) 717-1994
Administrative Notice, in the superior court, a legislative created tribunal

 in Yavapai county, for the state of Arizona Inc.

Walter J. Burien, Jr.,



NO. DO 95-0538


Petitioner / Plaintiff,


FATHER’S PARENTING 

vs.





DOCTRINE EXERTED
Robin Arrowwood,








 

 Honorable Judge William T. Kiger,




Respondent,



 Trustee




Arizona State

]




] ss.

Yavapai county
]


I, Private Citizen Walter J. Burien, Jr., AKA Bubien, a natural born white adult male (sui juris) living in Yavapai county as an Arizona Republic Citizen, and hereby makes a special appearance in propria persona, proceeding at law in summo jure jus regium, being duly sworn upon oath, deposes and says as follows:


1. I am the Petitioner in the Administrative action DO 950538 herein captioned above. I have personal knowledge of, or am otherwise competent to testify as to, each and every fact set forth in this Affidavit. 


2. COMES NOW, Arizona Citizen Walter J. Burien, Jr., AKA Bubien, an Arizona natural born white adult man, living in Yavapai county, as one of the Citizens of the several states of the Union, hereby makes a special appearance, in Propria Persona, proceeding in summo jure, jus regium, in law, neither conferring nor consenting to any foreign jurisdiction, except of the judicial Power of Arizona and/or the united States of America, and as such willfully enforces all constitutional limitations and prohibitions respectively on all government agencies when confronted by them.
BACKGROUND OF THIS CASE

As Evidenced and Recorded within the Case File Do. 95-0538

1. In June of 1991, Walter J. Burien, Jr.-AKA Bubien, moved from New Jersey to Prescott, Arizona with the intent of starting a small business, finding a wife and then settling down to build and raise a large family.

2. In 1990, Robin Jill Arrowwood-AKA Gardner moved to Prescott, Arizona with a daughter, then three years old.

3. Walter J. Burien, Jr. and Robin Jill Arrowwood met each other on November 16th of 1994.

4. The parent’s involvement in a relationship of approximately 3 months, resulted in the conception of a child. On December 6th, 1995, Allyson Arrowwood was born into this world. 

5. Robin Jill Arrowwood, hereinafter the Mother and Walter J, Burien, Jr., hereinafter the Father.

6. The Mother and Father were never married.

7. On January 12th, 1995, the Father learned for the first time that the Mother had a serious and established drug abuse problem pertaining to the abuse of meth amphetamines. This being confirmed when he carried the Mother to the Yavapai Medical Center, with the Mother in critical condition after overdosing on the drug. The attending physician informed the Father that the Mother was a regular there due to her abuse of the drug and that she would in most probability die if she continued to shoot speed, if in fact she did not die that night. Additionally this Father learned that the Mother had a criminal background which included a felony conviction for armed robbery and that her first husband died under suspicious circumstances from a gun shot wound to the head after and argument with the Mother.

8. In April of 1995, the Father learned that the Mother was pregnant with child. In most probability, his child.

9. On May 7th, 1995 the Father requested the assistance of Child Protective Services of Arizona (CPS) to protect the development of his soon to be born child from the consequences of the Mother’s drug abuse.

10. On May 17th, 1995 this Father told the Mother that he had contacted CPS.

11. On and as of May 18, 1995 to date, the Mother severed any further relationship with this Father and embarked on a course of action to deny this Father any involvement with his soon to be first born child.

12. On June 8th, 1995, this Father via his retained council, William Fortner being paid $1,800.00 filed with the Yavapai Superior Court a civil action for proof of paternity and action for custody of his soon to be born child, YAV. Case No. Do. 95-0538.

13. On or about July 16, 1998, this Father requested the assistance of the city Prosecutor, Mr. Glenn Savona, to assist in protecting the soon to be born child from the Mother’s drug abuse. Mr. Savona was told by this Father where and how the Mother was dealing meth amphetamines. Mr. Savona was also informed by this Father as to where there was a speed lab of which the Mother was getting some of her supply from. This Father subsequently learned that Mr. Savona, approximately two days after these disclosures were made to him, Mr. Savona informed the Mother as to the disclosures. This was confirmed by this Father as having happened upon seeing this stated within one of the Mother’s Pleadings with the court. Additionally upon seeing this in the Mother’s Pleading, this Father called Mr. Savona via a taped telephone call and he openly confirmed that he informed to the Mother as to the disclosures made to him pertaining to the Mother’s drug dealing activities.

14. On July 20th, 1996, William Fortner withdrew from the case keeping the $1,800 paid him. Said $1,800 being 95% of the Father’s available cash at that time.

15. On August 3rd, 1995, the five lug nuts of this Father’s right front tire were half taken off. This Father became aware of this tampering of his vehicle when he left his residence and traveling at 60 MPH his tire almost came off. This Father made a Police report, D.R. Case No. 95-13362. Upon viewing the report written by the officer, the officer did not mention that this Father thought this tampering was done by one of the Mother’s friends and gives the probable case as being that the Father, an ace mechanic, worked on his own vehicle. No action or investigation was taken by the Prescott Police.

16. On August 12th, 1995, this father had a subpoena issued to: Dr. John Sandeen, the Mother’s doctor, for him to produce a copy of the Mother’s medical history.

17. On August 21st, Dr. John Sandeen, produced a copy of the Mother’s medical records to the court and the submittal was docketed as being only a sealed envelope with no other information as to from whom or what it contained. The submittal of Dr. Sandeen was not entered on the court docket as being from him or as to its contents until approximately September 29th, 1995 after the insistence of this Father to Patsy Loll, the court clerk, as to what and from whom the entry pertained to. Patsy Loll upon viewing the documents which up until that point were being held in Judge Hancock’s office, saw for the first time, over a month later, the court file stamp on the document and became very upset to learn that some one else had stamped the document received forging her signature. Ms. Loll subsequently confirmed who the party was that forged her signature. Ms. Loll then instructed that the entry be back dated and entered on the docket to the previous months date of 9-21-95, showing the submittals of Dr. Sandeen. This Father to date was never allowed to view the medical records submittals from Dr. Sandeen. 

18. Shortly after filing YAV. Case No. Do. 95-0538 it became quite evident to this Father that strong political under currents were being exerted to protect the Mother from any accountability or consequence relevant to her abuse of illegal meth amphetamines or the subsequent abuse of her children. i.e., Sam Steiger, Kathy Harrer, Rick Tompkins, John Mofitt, Glenn Savona, Robert Brutinel.

19. On October 3rd, 1995, a four year neighbor of the Mother, a Mr. Terry Winstel, out of concern for the child, filed an affidavit YAV. Case No. Do. 95-0538, which even though creating liability for himself, attested to the facts that he, for a period of 3 years, participated with the Mother, almost on a daily basis, in the abuse of meth amphetamines. That the Mother in addition to abusing the drug was also a dealer of the drug. Mr. Winstel additionally attested to the child abuse he and his wife observed coming from the Mother related to her first born daughter then age 8.

20. On October 12, 1995, in my presence, Mr. Winstel was assaulted, knocked unconscious, and then subsequently falsely arrested by a Prescott Police Officer by the name of Steven Hill, AKA Steven McBride, for aggravated assault against his wife, Rita Winstel. This being done with Ms. Winstel animatedly saying her husband had done nothing wrong and that her husband had just been attacked. Mr. Winstel then was maliciously prosecuted by the city Prosecutor, a Mr. Glenn Savona, DR. case #95-18238. Additionally when I attempted to protect Mr. Winstel, I was attacked by the assailant and subsequently when the assailant tried to gouge my left eye out, which resulted with 40% of my cornea being ripped off, no action was taken by the Prescott Police and the assailant was allowed to walk away. Officer Steven Hill, I had observed talking to the Mother on several occasions prior to this incident. Mr. Hill was also good friends with Sam Steiger.

21. On October 29th, 1995, the court, Judge Hancock, granted by signed order this Father’s request to have the Mother spot drug test and acceleration of paternity be established is granted by the court. On October 30th, 1995, the court reversed and denied this Father’s request to have the Mother spot drug test and acceleration of paternity be established is denied by the court with the prior signed order granting the above having Judge Hancock’s signature whited out on the original signed order, additionally the original signed order not being entered to the court docket as being granted. 

22. On November 23rd, 1995, a life threatening message was left on this Father’s telephone answering machine. This Father recognized the voice as being the voice of the Mother’s brother in law, a Rick Tompkins, a long time friend of Sam Steiger. This Father called the Prescott Police and made a report , D.R. Case No. 95-20890, giving the officer a taped copy of the message and the name, address and telephone number of Mr. Tompkins. On January 4th, 1996, this Father received a copy of the Police Report generated on November 23rd, 1995 and it listed the suspect as unknown, not bearing the information provided on Mr. Tompkins, the perpetrator known to the Father. The officer on January 4th, 1996, at the insistence of the Father updated the report to include the information previously and originally provided by the Father. The officer closed the case stating that when calling Mr. Tompkins that he didn’t think the caller sounded like Tompkins. The case being closed on January 4th, 1996, without the officer contacting several individuals provided by this Father who knew Tompkins for many a year and who were willing to testify that the voice on the message which left the life threatening message was definitely that of Tompkins. 

23. On or about November 30th, 1995 the Mother, without notice, moved from Prescott, Arizona, leaving no forwarding address.

24. On December 7th, 1995, Officer Steve Hill AKA McBride made a traffic stop of this Father’s vehicle in the evening hours at 11:27 p.m. and issued two moving violation tickets to this Father. It was subsequently learned by this Father that December 7th, 1995 was the day after the birth of his child.

25. On or about December 12th, 1995, someone in the early morning hours tampered with this Father’s vehicle by putting a large quantity of a pumice substance in the oil of the vehicle. This was learned by this Father after noting tampering of the vehicle on December 12th, 1995, and upon the destruction and seizing of the engine several days later. The subsequent investigation and testing done to determine the cause of the damage to a new engine less that a year old being determined as being pumice placed in the oil. A report was made with the Prescott Police Department at that time, D.R. No. 95-22412.

26. On or about December 22nd, 1995, this Father applied as the applicant with Child Support Services of Arizona (CSSA) ATLAS case number 0000527750-01. CSSA now had the responsibility to find the Mother and the child, address unknown, to accomplish proof of paternity at the request of the Father.

27. On January 31st, 1996, CSSA located the Mother in the City of Phoenix, Maricopa County, Arizona and served a subpoena for her and the child to appear at an OSC hearing scheduled for March 4, 1996 and to accomplish genetic paternity testing prior to the hearing of 3/04/96.. With the retirement of Judge Hancock the hearing was set before Judge Robert Brutinel a life long good friend of Sam Steiger.

28. In February, 1996 paternity of the child was established through genetic testing conducted by CSSA paid for in the amount of $285.00 by the Father.

29. On March 1st, 1996, Harold Dunning, a long time neighbor of the Mother submitted an affidavit to the court attesting to the Mother’s drug abuse, pathological deceptive nature and his serious concern for the welfare of the child at the hands of the Mother. On or about March 1st, 1996, Mr. Dunning after leaving a pub, his vehicle was followed home by Prescott Police Officer Steven Hill, AKA Steven McBride. Mr. Dunning’s vehicle when it arrived at his residence was approached by Officer Hill. Mr. Dunning’s girl friend Kathy was driving and she had been drinking at the pub that they just left. Kathy after taking a breathalyzer test was right at the limit, .001, and was arrested in front of Mr. Dunning’s house by Officer Hill. Kathy was subsequently prosecuted by Glenn Savona and sentenced to 6 months in county jail.

30. On March 4th, 1996 a hearing was held, Yavapai Superior Court, Judge Robert Brutinel presiding. This Father then saw and held for ten minutes his child for the first time. This Father’s request that he be granted custody was denied, this Father’s requests that he be granted joint custody was denied . The witnesses present in court, the long time neighbors of the Mother, Terry Winstel, Rita Winstel, Harold Dunning and character witnesses for the Father, Bob Lockett and David D’ Addabbo were not allowed by the court to testify. Judge Robert Brutinel left custody with the Mother and stated all issues would be taken under advisement, in home studies and background checks would be conducted and that no issues would be decided pending the findings and a further hearing conducted to hear the witnesses not allowed by Judge Brutinel to testify at that time. 

31. On March 26, 1996 Judge Robert Brutinel instituted a complete ruling giving the Mother full custody, a monthly child support payment order for the Father to pay $209 per Month and that the Mother was ordered to file an action with the Maricopa Courts to facilitate visitation. For the Father, it was ordered that visitation would occur every other week on the weekends in Maricopa County from 10 a.m. to 4 p.m.. This being done by Judge Robert Brutinel, without in home studies, background checks or hearing the testimony from the witnesses he refused to hear at the hearing of March 4, 1996. 

32. On May 3rd, 1996, the Mother filed with the Maricopa courts an action to facilitate visitation, Maricopa case No. DR96-9244, before the Honorable Judge David L. Roberts.

33. On June 28, 1996, a hearing was held, Yavapai Superior Court, Judge Robert Brutinel presiding. Sam Steiger, via a subpoena issued by this Father was present for questioning and testimony by this Father. At this hearing, Judge Brutinel, a life long close friend of Sam Steiger, Judge Brutinel did not mention the relationship or offer to recuse himself from this hearing. When this Father brought forth numerous pieces of evidence, tape recordings, affidavits, correspondences, tying Mr. Steiger into cooperative fraud and political pandering surrounding this case, Judge Brutinel blocked any evidence from being entered, questions being asked or documentation being shown that would implicate Mr. Steiger’s involvement.

34. On July 17th, 1996 at approximately 10:30 p.m. this Father pulled into an almost empty store parking lot and noticed his vehicle was being followed by a new Toyota pickup truck which parked five feet in front of this Father’s vehicle. The driver of this vehicle as he pulled up to park was intensely staring down on this Father. This Father’s survival instincts were triggered and he did not get out of his vehicle. It could be observed by this Father that the individual in the truck had his hand on the door knob of his truck and his other hand on something resting on the front seat of his truck, possibly a gun. The man was also not breaking his glare on this Father. This father reached to the floor of his vehicle as if he was picking up something and then light a cigarette. Several minutes went by and this Father during this time did several tests of acting as if he were going to get out of the vehicle to watch the actions of the person in the truck. Each time this was done the person tensed up on his door as if to fling it open the second this Father opened his door. After about four minutes this Father turned on his interior light and looked directly at this individual several times. The person in the truck, a heavy set grungy looking dark complexioned man, got out and walked to the front door of the store but did not go inside. One minute later he came back, got into his truck and continued the previous posturing. After about two minutes I looked directly at him again and lit another cigarette. It was obvious to him that I was not going to get out of my vehicle and at that time he started up his truck and sped out of the parking lot with his lights off. The license plate I was able to see easily from five feet away, 8585AE (AZ). I called the Prescott Police and made a report of what I considered to be a probable and attempted hit, D.R. Case No. 96-11347. The officer ran the plate number and it came back registered to an individual by the name of Furubotten of Payson, Arizona. Four Months later when I received a copy of the written Police Report there was no mention of the license plate number 8585AE (AZ) or the registered owner. No action or investigation was taken by the Prescott Police Department. Upon further investigation by myself I came upon information tying Sam Steiger with the registered owner of this vehicle involving land deals from fifteen years earlier.

35. On September 13, 1996, this Father filed with the Maricopa Court, case No. DR96-9244, a pleading for the court to request by order of the court for an official FBI investigation of criminal misconduct perpetrated by several listed parties from Yavapai County. Yavapai Superior Court Judge Robert Brutinel was one of the parties listed in this pleading as being involved with criminal misconduct. 

36. On September 20th, 1996, Dan Ireland, deputy case supervisor for expedited visitation services requested that the Maricopa Court, case No. DR96-9244, set a hearing, due to the Mother’s total contempt in not complying with any court ordered visitation.

37. In September of 1996 the Mother, without notice to the Father or approval of the Court, moved from Maricopa County back to Yavapai County.

38. On October 16, 1996, case No. DR96-9244, the Maricopa County Court set a hearing on November 15, 1996 due to the Mother’s continued contempt in not allowing any visitation to occur since she filed the action with the Maricopa Court on 5/03/96.

39. On October 28th, 1996 this Father recorded with the Yavapai County Recorder’s office, in book 3301, pages 722-724, a Public Notice calling for the removal or impeachment from office of the government officials that this Father had strong documented evidence pertaining to their cooperation with constructive fraud relevant to and surrounding this case. Within three days this Father passed out 15,000 copies of this Public Notice. Judge Robert Brutinel was the fourth listed individual within this Public Notice. 

40. On or about October 29, 1996, Judge Robert Brutinel, the prior Yavapai County Republican Party Chairman before becoming a judge, placed a telephone call to the home of David R. Spence of Prescott the then current Yavapai County Republican Party Chairman to effect a cooperative effort to “Black list” Walter J. Burien, Jr., in Yavapai County by making the following comments to David R. Spence, as told to this Father by Mr. Spence in the beginning of January 1997, that: “Walter J. Burien, Jr., would be taken care of out of court”, that “Walter J. Burien, Jr. would never do any business in Yavapai County and not succeed in any business in Yavapai County”, that “Walter J. Burien, Jr., will never get anything accomplished on his custody case in Yavapai county, under any circumstances”, that “he had the cooperation of John Mofitt, the City Attorney and one of the County Board of supervisors to make sure Walter J. Burien, Jr., never got anything accomplished on his custody case in Yavapai county, under any circumstances nor would he ever do any business in Yavapai County or succeed in any business in Yavapai County”, that “Walter J. Burien, Jr., was the bad guy and needed to be taken care of, that “Robin Jill Arrowwood was a good mother, had no criminal background and did not do drugs.”

41. On November 5th, 1996, the Mother via her council, John Karow, Esq., filed a motion to vacate the hearing set for case No. DR96-9244, on November 15, 1996 at 9:30 a.m.. The Maricopa court denied the Mother’s motion to vacate.

42. On November 6th, 1996, the Yavapai Superior Court grants this Father’s request that was denied since October 30th, 1995 for spot drug testing of the Mother. The Mother took no action at that time to comply.

43. On November 12, 1996, via an order of the Yavapai Superior Court, this Father, for five hours at a day care center located in Prescott, Arizona, sees his daughter for the second time since her birth.

44. On November 14th, 1996 at approximately 3:30 p.m., the afternoon before the first hearing set to be heard before a court in Maricopa County, Judge Robert Brutinel, as told to me by Judge Robert’s secretary, called Judge Roberts and spoke with him for over an hour, persuading Judge Roberts to cancel the hearing set for the following morning. I received a call from Judge Robert’s secretary at 5 p.m. on November 14th, 1996 in which she informed me that Judge Brutinel and Judge Roberts had just finished talking and that Judge Roberts had agreed to cancel the hearing scheduled for the following morning at judge Brutinel’s request. A hearing in which a motion was pending for an investigation as to Judge Robert Brutinel’s criminal misconduct. As of November 15, 1998 the Maricopa court forwarded the case and all pleadings for action to Judge Robert Brutinel. As of November 15th, 1998, no action was ever taken on any of the motions pending stemming from that case, No. DR96-9244.

45. On the morning of December 4th, 1996, at 8:35 a.m. when preparing to go to a court hearing scheduled for 9:00 a.m. that day, this Father spotted and thwarted a probable hit from an armed individual hiding behind this Father’s Vehicle waiting for this Father. This Father saw this individual and managed to get close up behind him before being observed. Upon direct verbal confrontation with this individual, the Father saw that this individual was holding a firearm in the pocket of his green army jacket. This Father now less than two feet away from this individual asked aggressively what this individual was doing. The individual responded with he was there to lay down some pipe in the front yard of #11, this Father’s address. The individual then said to me “your Walter aren’t you”, I responded no. The individual then stated again “you are Walter” and began to pull his hand out of his coat pocket containing the gun. I at that point being 6’2” and quite bigger than this individual got six inches from his face and said if you are supposed to lay down some pipe in the front yard of #11, go and talk to the manager and I pointed to her location about 40 yards away. I repeated myself several times and it was made quite clear from my posturing that if the gun was pulled, I would snap this individual in half. My aggression won out and the individual proceeded towards the manager’s office. I watched from behind my vehicle as this individual walked away and then ran for a car, jumped in and attempted to leave.. I at that point was motivated not to let him get away without finding out who he was.. I quickly ran up to his vehicle as he attempted to leave and slapped the side of the driver’s side car door. Startling this individual to stop. I then opened up his door and said “ I am Walter, there is no pipe going in my front yard and show me your drivers license NOW or you can wait for the police to get here. I was very intimidating, so on reflex action within three second he produced his driver’s license. At a quick glance I saw the name, Peter or Patrick Stanley from Wickenberg, Arizona. I took down his vehicle license plate number, NBP360 (AZ) gave him back his license, and he left. At 8:55 a.m., I called the Prescott Police Department and made an incident report, EVENT NO:960086552, asked for a patrol around my residence while I went to court and that I wished to have an officer stop by upon my return from court at 11:00 a.m.. A Prescott Police Officer at 3:15 p.m. finally came to my residence at my insistence and took a report, D.R. Case No. 96-18647. On December 12th, 1996, I went to the Prescott Police Department’s records section to get a copy of this police report only to find out none had been written. At my insistence a written Police report was generated that day. Upon viewing the report it showed the license plate of this individual being run as NBT360 (AZ), not that of the plate as originally reported and clearly shown in the event report number of NO:960086552. I received no other information from the Prescott Police on follow-through or action taken. The Sheriff’s department at my request did go to the address in Wickenberg and confirmed the Vehicle was registered to the last name Stanley, but upon inquirers at the residence the family named Stanley there denied knowing a Peter or Patrick Stanley. No further action was taken that I am aware of.

 46. On December 4th, 1996 a hearing is held for enforcement of child support and Judge Robert Brutinel orders this Father to pay $1,500 in child support within 5 days or he will be arrested and incarcerated for 60 days. This Father at this hearing apologized for being ten minutes late being that he encountered an individual at his residence of which he from the circumstances made a police report pertaining to. No reaction from the judge or the Mother to this comment. I then said his name was Peter Stanley. Both the Mother’s and Judge Brutinel’s heads upon hearing the name instantly sank between their shoulders looking down at the floor. They then slowly looked up at each other and back at me. It was clear to me based on the reaction of both the Mother and Judge Robert Brutinel as to what they were thinking, that being, “how the hell did he get the name..”.

47. On December 9th, 1996, with the Father not having the ability to pay $1,500, Judge Robert Brutinel issues an arrest warrant for the Father.

48. On December 10th, 1996 this Father is granted an emergency Special Action interlocutory stay, case No. CA-SA 96-0350, by the Arizona Court of Appeals quashing the arrest warrant issued by Judge Robert Brutinel.

49. On or about December 12th, 1996, the Mother and her children, without notice moved from Prescott to the town of Chino Valley, Arizona, moving in with and living at the residence of a Mr. Charles Lewis.

50. On December 15th, 1996, this Father met with an agent of the FBI for several hours and made disclosures to this agent as to the cooperative criminal fraud surrounding Yavapai Case No. Do. 95-0538. Approximately 1,100 pages of documentation were provided to the FBI agent at that time. Subsequently over the next year, I was told by the agent that he had approached the U.S. Attorney’s office on several occasions requesting assignment of a case number for indictment, and was refused on each occasion.

51. On January 15, 1997 the court of Appeals dropped the Special Action declining to accept jurisdiction.

52. On January 22, 1997, Judge Robert Brutinel ordered this Father to pay $1,500 within 2 days or face incarceration for 60 days.

53. This Father on January 24, 1997, paid $1,500 to the Yavapai Superior Court from borrowed moneys.

54. As of and between January 24, 1997 and November 12th, 1996 this Father saw his daughter on three occasions for several hours and as since her birth had no say or involvement or knowledge of his child except for the brief periods that she was in his care.

55. On or about February 23rd, 1997, this Father received a telephone call from Mr. Charles Lewis of Chino Valley, Arizona. Mr. Lewis informed this Father that the Mother over the last three months had been seriously abusing both of her children. Mr. Lewis, a trained EMT, told this Father that the Mother was continuously and violently dragging the baby around by the arm, screaming at and terrorizing the children, gave the baby a black eye the previous month, feeding the baby from moldy bottles, smoking speed all night long with her then boyfriend in her bedroom with both of her children present or sleeping in the room and she left a loaded 38 revolver lying around the house were the kids could easily get a hold of it. Mr. Lewis also told me that the Mother bragged about how she hid her drugs on the children so that if she was searched by any one from law enforcement, that her drugs would not be found. I asked Mr. Lewis to call CPS and file a report.

56. On or about March 1st, 1997, the Mother moved from Mr. Lewis’s residence back to Prescott, AZ.

57. On or about March 5th, 1997, Mr. Charles Lewis called the CPS central intake number and made a report of child abuse pertaining to the Mother’s conduct that he had reported to me on February 23rd, 1997, and that his neighbors and other room mates had observed over the last three months. The Central intake representative from CPS told Mr. Lewis that Max Bell the head supervisor from CPS of Prescott would call him back as soon as possible to take a full interview from the parties that had witnessed the Mother’s abuse of her children.

58. Mr. Lewis, his neighbors and room mates were waiting for the call from Mr. Max Bell of the Prescott CPS office. No call from Mr. Bell or the Prescott CPS office came. 

59. On or about March 14th, 1997, the Mother after finding out that Charles Lewis had spoken to CPS, the Mother went to the Chino Valley, Arizona Prosecutor, a Mr. John Walker, a close working associate of Glenn Savona, and arranged to have charges filed against Mr. Lewis, stating that Mr. Lewis had assaulted her the Month before. Case No. 97-CR264. Mr. Lewis found out about this, when he was arrested and charged with the offense approximately the first week in May, 1998. Mr. Lewis after going to court on three separate occasions and having the Chino Valley Prosecutor extend the case each time on September 10th, 1997 at the insistence of the Chino Valley Prosecutor, and after several months of harassment, pled no-contest to the charge with it being agreed to that the Chino Valley Judge signed off to the fact that he was innocent of the charge and maintained his personal innocence. The Chino Valley Judge accepted the no-contest plea and signed off that Mr. Lewis was innocent of the charge and maintained his personal innocence. Mr. Lewis was then fined approximately $428.00 after pleading no-contest with the judge signing off that Mr. Lewis was innocent of the charge. Miscarriage of justice, Yes..

60. On, or about March 12th, 1997, this Father called Max Bell of the Prescott CPS office and inquired as to whether he was going to call Mr. Lewis to accomplish an interview with Mr. Lewis, his room mates and neighbors who were standing by with first hand information as to the Mother’s child abuse and abuse of illegal drugs and that were ready to talk to CPS. Mr. Bell said, the CPS office of Prescott, had investigated and found nothing wrong after talking to the Mother on or about March 6th, 1997, and that they were not going to call Mr. Lewis. 

61. On March, 17, 1997, the Mother, eight Months after being ordered on November 6th, 1996, starts with twice Monthly random TASC drug testing. Said testing being at the Father’s expense.

62. On March 18th, 1997, this Father called the Prescott Police Station to talk with an Officer Tom Alibrando. Officer Alibrando was originally from New Jersey as was this Father. This Father had spoken to Mr. Alibrando covering a period of several months, during which time this Father had briefed Officer Alibrando as to many specific aspects of the cooperative fraud taking place and surrounding this case. During the conversation, a taped conversation both by the Father and the Police, this Father made the comment to Officer Alibrando pertaining to the white washing orchestrated by the Prescott Office of CPS regarding Mr. Lewis’s report, that this Father wished that the Prescott Police, CPS or some agency would put his child into protective custody. That if the Father was to put his child in to protective custody, the only thing that would happen is that a swat team would be sent after him and he would be taken out.. and he did not want to, or have that happen. Officer Alibrando mentioned to his Sergeant, Sgt. Fricky, that the Father was getting pretty stressed out over CPS’s lack of action and the Sgt. Fricky informed the City Attorney’s Office, The office of John Mofitt and Glenn Savona. The city attorney’s office then called a Sgt. Shane Read, of which this Father had not spoken to, and instructed him to call CPS, Judge Brutinel, and the Mother to pass on that this Father said that he was not going to return his child from visitation, that it would take a SWAT team to get her back and that he had threatened the court. These comments passed on by Sgt. Read being a clear fabrication as to what was said by this Father to Officer Alibrando. Judge Brutinel, without notice to this Father or without a hearing, canceled this Father’s visitation with his child, stating in the court minutes that; Being that the Father said he was not going to return his child from visitation, that he said it would take a SWAT team to get her back and that he had threatened the court, it is ordered that the Father’s visitation is canceled in its entirety and that being that the Father had threatened the court, Judge Brutinel was recusing himself from this case for reassignment by the presiding Judge. This Father became aware of this when he went to pick up his daughter for weekend visitation and was denied. Officer Alibrando was also unaware that the Father’s visitation had been canceled or as to the reasons why.

63. On April 4th, 1997, Yavapai Case No. Do. 95-0538 was assigned to Judge William T. Kiger.

64. On April 22, 1997, the first hearing was held in front of Judge William T. Kiger. Charles Lewis, via subpoena and Officer Tom Alibrando, via subpoena were present and gave testimony under oath. Mr. Lewis Testified that prior to coming to the hearing, his life was threatened that if he testified against the Mother he would be killed. Mr. Lewis testified that the Mother, during the time she lived with him, was actively soliciting to have the Father killed. Mr. Lewis additionally testified as to the child abuse and drug abuse perpetrated by the Mother that he observed during the time period that she lived with him. Officer Alibrando under oath when asked if in any conversation that he and this Father had, did the Father ever say he was not going to return his child from visitation, he responded “No he never said that”, when asked if the Father ever said he was going to fight off a SWAT Team, he responded “No”, when asked did the Father ever threaten the court, he responded “No”, when asked did he ever tell any of his superiors the above, he responded “No”. When I motioned the court twice for interim custody of my child it was denied by the court. Visitation was reinstated with the statement from the court that visitation was canceled based on a misunderstanding on the part of the Prescott Police Department and a civil standby was ordered to facilitate visitation. No other action was taken by the court at this time. Immediately after this hearing I requested a copy of the April 22nd, 1997 transcript both verbally and in writing on numerous occasions and was denied this transcript. After great effort it was provided to me on May 15th, 1998. This hearing of April 22nd, 1997, was not docketed to the official court docket as seen omitted within a print out of the court docket, Yavapai Case No. Do. 95-0538 of which I viewed and received a copy thereof on August 13, 1997.

65. On April 28th, 1997 Mr. Charles Lewis had his seven dogs poisoned, 4 died. The same day, April 28th, 1997, this Father’s dog was poisoned and almost died.

66. On April 30th, 1997, , the Mother’s TASC drug test was positive for Meth Amphetamines.

67. On May 12th, 1997, the Mother’s TASC drug test was positive for Meth Amphetamines, and upon re-testing showed greater than 10,000 NG/ML higher than the upper testing limits of the equipment.

68. On June 16th, 1997, the Mother’s TASC drug test was positive for Meth Amphetamines. The positive drug test results sent to the court, at that time, were kept confidential by the court and this Father was not informed by the court as to the positive tests and no action was taken by the court.

69. On or about July 1st, 1997, the Mother, without notice, moves with the children from the State of Arizona to the city of Chicago, Illinois, in violation of court orders not to leave the state with the child, in violation of court ordered drug testing in which the Mother evidenced herself as a chronic abuser of Meth Amphetamines and in violation of court ordered visitation.

70. On July 14th, 1998, an EX PARTE court hearing is held in which the Father informs the court that the Mother has moved to Chicago. Judge Kiger orders the Mother to appear with the child before the Yavapai County court on July 21st, 1997.

71. On the morning of July 21st, 1997, at about 3:30 a.m., this Father heard someone possibly tampering with his vehicle. At 7:00 a.m. before heading to court this Father inspected his vehicle, saw nothing wrong and headed off to court. While driving down the highway at approximately 75MPH going to court, a sever vibration came from the vehicle. This Father immediately pulled to the shoulder of the highway, and as he did, the vehicles drive shaft fell off on the roadway as he came to a stop. Upon investigation, it was apparent that someone had removed the retaining clip ring from the front U-joint causing the drive shaft to separate from the front and drop down to the roadway. If the drive shaft had dropped from the front while the vehicle was going 75MPH, in most probability the vehicle would have flipped, causing severe injury if not death. This Father caught a ride with a passing truck driver to court, arriving 45 minutes late. An explanation was given to the court as to this Father being late and a telephone report was made with the Yavapai Sheriff’s office as to the tampering done to this Father’s vehicle.

72. On July 21st, 1997 the Mother failed to appear at the scheduled court hearing. The Father informed the court that he had arranged to fly to Chicago the following day to arrange in cooperation with the Chicago Police for the return of his child to Arizona. The court then issued a civil arrest warrant having a bail amount set at $10,000.00 for the Mothers arrest. 

73. On July 22nd, 1997 this Father flew to Chicago, arrest warrants in hand to arrange for the return of his child to Arizona. Upon arrival in Chicago and upon presenting the arrest warrant to the Chicago Police, the Chicago Police informed this Father that the arrest warrant issued was addressed to law enforcement within the state of Arizona and that the Chicago Police did not usually exercise a civil arrest warrant. Being that I had made contact with them several days earlier and being that they had confirmed that my child was staying in one of the most seediest and dangerous locations in Chicago, that they would make an exception and exercise the arrest warrant for the return of my child to Arizona. The Chicago Police located the Mother and placed her under arrest and put the child in protective custody for return to the Father. The Father was told that if the Yavapai Sheriff was willing to extradite they would return the Mother to Arizona and if the Yavapai Sheriff was not willing to extradite that they would release her within 72 hours and that I could have my child for return to Arizona. The one thing that the Chicago Police required was that the Yavapai Sheriff telex over the official wire as to their request to enforce the arrest warrant. With several attempts being made by myself and the Chicago Police, the Yavapai Sheriff’s office refused to telex the Chicago Police and the Mother was promptly released to return to her residence in Chicago.

74. On July 23rd, 1997 this Father left Chicago and flew back to Arizona without his child.

75. On July 28th, 1997 this Father became aware of the fact that he could file a motion with the Illinois court to enroll enforcement of a foreign judgment and have an arrest warrant issued by the Chicago Superior Court to facilitate the return of his child to Arizona. The Father informed the Yavapai court on July 28th, 1998 that he was within a day or two going to immediately go forward with this procedure.

76. On July 29th, 1997, Judge Kiger’s secretary called by phone this Father and said that the Mother had called that morning and said that she was going to return to Arizona and that a hearing was set on August 4th, 1997, for her to purge the arrest warrant.

77. On August 4th, 1997, a hearing was held. With the Mother being present, Judge Kiger after pointing to a stack of legal pleadings from this case at least 17 inches high, in which the Mother references enforcement or compliance with court orders in excess of two hundred times, states, to the Mother that “I guess you did not understand the meaning of a court order, so I am not going to hold you in contempt.”. This Father again motioned the court for assignment of interim custody and was denied by the court. The Mother requests a hearing for enforcement of child support.

78. On August 8, 1997, this Father filed an Emergency Expedite for Petition for Special Action and Interlocutory Stay, with the Arizona Court of Appeals Case No.CA- SA 97-0245. Primarily this Father was requesting discovery through this Special Action of which was intentionally being denied by the Judiciary of the Yavapai Superior Court, Case No. Do. 95-0538.

79. On August 18th, 1998, the Arizona Court of Appeals dismissed Case No.CA- SA 97-0245, declining jurisdiction.

80. On September 3rd, 1998, court orders a hearing set on September 15th, 1997 for enforcement of child support. At that time the Father could not aford an attorney to represent him.

81. On September 15th, 1997 a hearing is held and this Father is ordered to pay $2,112.00 in child support and $1,250.00 to pay for the Mother’s attorney, a total of $3,362.00.

82. On September 25th, 1997 the court orders that this Father is to pay The $3,362.00 within 30 days or be incarcerated and have his drivers license revoked.

83. On October 14th, 1997, this Father borrows $4,000.00 from a Bob Lockett of Prescott.

84. On October 15th, 1997, attorney Barry Hart, Esq. of Scottsdale, Arizona, being paid by the Father $5,000.000 makes an appearance for this Father. Also on this date, at the instruction of Mr. Hart, $3,571.00 was paid by the Father to the Yavapai Superior Court. On October 17th, 1997, this Father at the instruction of Mr. Hart, moved to Maricopa County and established residency. This being done at a cost of $3,400.00 to this Father. This total $11,972.00, being 100% of this Father’s moneys combined with borrowed moneys from Mr. Lockett.

85. On October 31, 1997, Mr. Hart secures an interim custody order from the Maricopa Courts signed by Judge Bernard C. Owens, Maricopa Superior Court Case No. DR97-20762. This Maricopa Superior Court Order gave the Father interim custody of his child pending a hearing set for November 12, 1997 before Judge Jean Hoag of the Maricopa Court. The issues of the Mother’s unfitness as a parent, abuse of her children and chronic meth addiction as well as the documented multiple counts of criminal judicial misconduct surrounding and stemming from Yavapai County were to be addressed at the hearing of November 12, 1997 before Judge Jean Hoag. Mr. Hart assured this Father that no tactic utilized by the Yavapai Superior Court would be successful or have the ability to thwart this Father’s interim custody prior to the hearing set of November 12, 1997, and that through the hearing of November 12, 1997, the parties from the Yavapai judiciary would be held accountable for their participation with the evidenced multiple counts of criminal judicial misconduct.

86. On Saturday, November 1st, 1997, this Father complied with the Maricopa Court order and maintained interim custody of his daughter. On November 1st, 1997, the Mother, the City Police of Prescott, the Yavapai Sheriff and CPS were served with a copy of the Maricopa Court Order assigning interim custody to the Father pending a hearing set, November 12th, 1997. 

87. On Sunday, November 2nd, 1997, this Father, for the first time, with his daughter now almost two years old and in his care, heard his daughter say, “ that’s my daddy”.

88. On Monday, November 3rd, 1997, Judge Jean Hoag of Maricopa County received a telephone call from Judge William T. Kiger of Yavapai County, with Judge Kiger requesting of Judge Hoag that she cancel the hearing set for November 12th, 1997 as well as re-send the interim custody order on grounds of venue issues.

89. On Monday, November 3rd, 1997, this Father, enrolled his daughter in a Montessori School.

90. On November 5th, 1997, at 6:30 p.m., this Father received a phone call from Mr. Hart instructing him to return his child to the Mother.

91. On November 6th, 1997, at 5:00 p.m., based on the instructions of Mr. Hart, this Father returned his child to the Mother.

92. On November 7th, 1997, at 10 a.m., this Father and his council, Barry Hart, attended a contempt hearing held before Judge William T. Kiger, Yavapai Superior Court. Judge Kiger ordered this Father to pay the Mother’s attorney fees in the amount of $2,177.43 by December 12th, 1997 or face incarceration, and canceled this Father’s visitation with his child in its entirety. Judge Kiger set a hearing for January 8, 1998. This Father did not see or hear anything about his daughter from this point forward until January 10th, 1998.

93. On November 10th, 1997, Mr. Hart filed with the Maricopa Court, case No. 97-20762, in my name, to my objection, a Notice of Voluntary Dismissal of the hearing set on November 12th, 1997 before Judge Jean Hoag. The hearing never took place. 

94. From November 11th, 1997 until December 6th, 1997, Mr. Hart took no further action in the Yavapai or Maricopa Courts. The limited contact this Father had with Mr. Hart during this time period, it was expressed by Mr. Hart that his three bread and butter case in which previously the case settlements had been agreed to, had fallen apart and he was working frantically on damage control to protect those cases.

95. On December 3rd, 1997, this Father moved back to his residence in Prescott, Arizona.

96. On December 6th, 1997, Barry Hart, Esq., without prior notice to this Father, filed a motion with the Yavapai Superior Court to withdraw from case No. Do. 95-0538.

97. On or about December 23, 1997, this Father met with an attorney from Phoenix, Arizona by the name of David West. This Father became aware of Mr. West several days earlier after hearing Sam Steiger, a major player involved with the misconduct stemming from this case, publicly denouncing Mr. West. This Father brought forward to Mr. West the positive drug test results of the Mother. Mr. West stated to this Father that it was mandatory and essential to get the positive drug tests on the record at the next hearing scheduled for January 8th, 1998 and that if the judge, Judge Kiger ignored these drug positives and kept the status quo relevant to custody being maintained with the Mother over the Father, he would immediately file with the Court of Appeals for an advisory letter to be handed down from that court which would instruct Judge Kiger as to assigning custody of the child to the Father. Additionally Mr. West thought he would be able to have the previously ordered payment of the Mother’s attorneys fees in the amount of $2,177.43 levied against the Father to be transferred by order of the court for Mr. Barry Hart to pay. This Father agreed with Mr. West’s plan of action as stated and agreed to retain him and authorized him to make an appearance in Yavapai Case No. Do. 95-0538. All phone conversations between Mr. West and this Father were recorded by the Father as a record of Mr. West’s representations.

98. On January 5th, 1998, David West filed with the Yavapai Superior Court for Substitution of Council of records, making an appearance to the case.

99. On January 8th, 1998, a hearing was held before Judge William T. Kiger. Mr. West, being present, motioned the court to have the order for payment of the Mother’s attorney fees in the amount of $2,177.43 to be dismissed against the Father and levied against Barry Hart, Esq. With no objection from the Mother’s council it was so ordered. Mr. West then addressed the issue of custody and did not bring up the Mother’s positive drug tests for the record, nor make reference to the numerous affidavits on file from individuals associated with the Mother attesting to her abuse of her children and drugs, nor make reference to the numerous affidavits on file from individuals associated with the Father attesting to his good character, nor make reference to one document contained within the extensive case file made available to him by the Father, but instead said that he had come to an agreement with the Mother’s council and that Mr. Markham, the Mother’s council, would read the agreement into the record. At that point this Father objected strongly to Mr. West’s conduct of presenting a standard agreement of which white washed the Mother’s past conduct and maintained custody of this Father’s child with the Mother. The end result of that day in court was that a standard, as previously maintained status quo, custody, visitation and child support agreement was entered without the written consent of this Father and clearly contradictory to the best interests of the child. Mr. West was subsequently fired by this Father and as told to this Father by several attorneys that reviewed Mr. West’s conduct, was that Mr. West, through the element of surprise, did what is called in the legal profession as Sand Bagging His Client. I was also informed by the same attorney’s that in light of Mr. West having had a twenty five year close relationship with Sam Steiger, which included sponsoring Mr. Steiger for public office, and with Mr. Steiger being clearly listed as an adversarial party to the action, Mr. West had a severe conflict of interest in making an appearance in this case and that I had clear grounds for a malpractice suit against Mr. West. Mr. West was never paid by this Father. On July 14, 1998, this Father was served with a civil suit by Mr. West filed in Division 2, of the East Phoenix Justice Court of Maricopa County on June 16th, 1998, Case No. CV98-03460RA, claiming legal fees due in the amount of $6,432.21 for his appearance to Yavapai Case No. Do. 95-0538.

100. On January 10th, 1998, this Father saw his daughter for the first time since November 6th, 1997.

101. On or about February, 1998, the Mother let her older daughter, now age eleven, see her father Delbert Arrowwood for the first time in six years. This involvement between father and daughter was allowed by the Mother being that it was for the daughter to attend her father’s funeral..

101. As of February 11th, 1998 until April 11th, 1998, Regular alternating weekend visitation resumed, and as in the past this Father had no say, knowledge or involvement with his child excluding the short periods of time that his child was in his care. During this time period, this Father primarily, for alternating weekend visitation, took his daughter camping and fishing on the Verde River in Arizona of which she enjoyed very much. These camping trips built an ever growing bond between Father and daughter. The Father always documented the happiness and joy of adventure these camping trips brought out in his daughter with many pictures taken, of which a set of the pictures from each trip were given to the Mother by the Father. The Mother was always asked by the Father if she would like to participate with or during any visitation this Father had with his child and the Mother always declined.

102. On February 26th, 1998, this Father issued and served a subpoena on Douglas Kramer, head lab technician of TASC from Phoenix to appear at a status conference hearing scheduled for March 2nd, 1998, as well as on this dated noticed all parties to this case that Mr. Kramer would be at the hearing to give testimony for the record as to the Mother’s positive TASC drug results.

103. On March 2nd, 1998, a status conference hearing was held before Judge William T. Kiger, Mr. Kramer being present was not allowed to testify or enter the hearing. On March 3rd, 1998, Mr. Kramer called the U.S. Attorney’s office to request an investigation of the evidenced misconduct involving the Mother’s positive drug test results coming from the Yavapai Superior Court of which he had observed on March 2nd, 1998 as well as what he had observed in the past surrounding Yavapai Case No. Do. 95-0538.

104. On or about April 6th, 1998, the Mother had in her possession one copy from a copier. This one copy was brought by the Mother to the Prescott office of CPS and to the Prescott police with the Mother claiming child sexual abuse against this Father. This Father had allowed his daughter to play with his copier on many occasions in which his daughter would make dozens of copies of her hands and face. This Father gave the Mother over one hundred copies made by his daughter in her play spanning a two month time period, of which this Father’s daughter when playing with her Father’s copier, hit the print button and had one butt shot taken. This one and only butt shot was included with the copies given the Mother by the Father. The one copy when brought by the Mother to the Prescott office of CPS and to the Prescott Police with her making claims of child sexual abuse, both agencies dismissed the Mother’s claims and took no action based on the Mother’s insinuations regarding this one copy made and shown to them.

105. On April 11th, 1998, at 5 p.m., this being the day and time agreed upon between the Mother and the Father from several days earlier, for the beginning of the Father’s first Holiday visitation, Easter, with his child since his child’s birth, visitation was defaulted on by the Mother with the Mother not contacting the Father. That day did result with a trespass warning being issued against this Father when he stopped into the office of the motel in which the Mother has lived for over a year and requested from the manager of the hotel to put a phone call through to the Mother and was refused by the manager.

106. On April 18th, 1998, the Mother defaulted on weekend visitation and when the Father requested a civil standby from the Prescott Police to enforce court ordered visitation, the Mother told the Prescott Police a fabrication that she had a court order canceling the Father’s visitation. This fabrication created by the Mother resulted in the Prescott Police not enforcing visitation but subsequently led to the Prescott Police, upon verification that the Mother’s story was a fabrication, Class 1 misdemeanor violations of ARS 13-2810A.2 and ARS 13-2907.01 were filed by the Prescott Police on April 30th, 1998, case No.98040816C, against the Mother and the Mother being served with the charges on May 4th, 1998. The case went before the City attorney’s office, the office of John Mofitt and Glenn Savona. On May 6th, 1998, Glenn Savona filed a motion through his underling to arbitrarily dismiss the charges stating that the Mother was given the wrong information from superior court staff. The charges were dismissed by the Judge on May 6th, 1998. This was done without the Father being notified or even contacted by the city attorney’s office. Additionally this Father had a tape telephone recording of the Mother from Friday, April 17th, 1998 at 4:30 p.m., when she inferred to this Father that she had a court order canceling visitation. Within this taped call the Mother clearly refusing to speak with the Judge’s or court clerk’s office to verify that no order to that effect existed. 

107. On April 20th, 1998, the Mother filed with the Yavapai Court several pleadings, one of which contained comments regarding the one copy and claims of child sexual abuse inferences therefrom.

108. On April 23rd, 1998, this Father responded to the Mother’s pleadings filed with the court and within his response he made specific reference to this one copy and answered the Mother’s claims of abuse derived therefrom.

109. On May 21st, 1998, this Father was served with a summons by the Prescott Police to appear in court and that he was being charged with trespassing, a class 3 misdemeanor, case No.98050416C and prosecuted by the City Attorney’s office, the office of John Mofitt and Glenn Savona. The trespass charge coming from the trespass warning issued on April 11th, 1998, one and a half months earlier, when this Father walked into the office of the motel in which the Mother resides and asked for a call to be put through to her room for the purpose of accomplishing court ordered visitation. After much effort and time on the Part of this Father, this Father at trial on July 2nd, 1998, before Judge Robert Kuebler was found not guilty of the charge of trespassing. 

110. On May 28th, 1998, a scheduled one hour child support enforcement hearing was held before Judge William T. Kiger. This Father brought forward a witness, Robert Lockett of Prescott who gave testimony as to the criminal judicial misconduct perpetrated by Judge Robert Brutinel that he witnessed at a prior hearing held on August 21st, 1996, Yavapai Case No. Do. 95-0538. The Mother and the Father then gave testimony. Judge Kiger then entered a judgment against this Father in the amount of $1,463.00 to be paid to the Mother for back child support. With one hour having passed Judge Kiger states that he has some extra time to address another issue. In the last ten minutes of this hearing, the Mother and the Court for the first time present the one copy discussed earlier stemming back to April 6th, 1998, with several other copies, several hand shots, and several face shots a total of seven copier copies. Judge Kiger, then in reference to the one butt shot states, “ Mr. Burien, I don’t think your child is safe around you for one second of the day or at any time. I am canceling your visitation in its entirety and the only way that you will ever see your child again will be through supervised visitation, if it can be arranged.” Mr. Lockett tried to address the court but was denied. Judge Kiger then closed the hearing. This Father Immediately upon leaving the court room, went to the Court Clerk’s counter and filed a Motion to Strike the order canceling visitation based on numerous and obvious grounds as to why this order should never have been issued.

111. On June 2nd, 1998, this Father filed with the Yavapai Superior Court a Notice to Judge William T. Kiger to Report Alleged Judicial Misconduct of: Judge Robert Brutinel, to: The Commission on Judicial Conduct, per the Judicial Canons he is bound by, acting for the State of Arizona.

112. On June 11th, 1998, with no response or opposition being filed with the court by the Mother to this Father’s Motion to Strike submitted on May 28th, 1998, with the court, this Father filed with the Yavapai Superior Court Case No. Do. 95-0538 a Notice of Silent Agreement and Default by Tacit Procuration of Administrative Demand, which based on the rules of civil procedure, with no response or opposition being filed with the court by the Mother, by default, grants this Father’s Motion to Strike. Judge William T. Kiger has ignored this and has left this Father’s visitation in a state of cancellation. 

113. As of May 28th, 1998 to Present, July 21st, 1998, this Father has not seen or heard from his daughter and all attempts to make contact with the Mother have been unsuccessful.

114. On and as of July 21st, 1998, this Father moves forward to seek immediate and effective remedy.

CONCLUSION

1. On June 8th, 1995, this Father went to the Yavapai Superior Court expecting justice and remedy through issuance of court orders in the best interests of and for the protection of his first born child.
2. As time passed and up until the present, what this Father and many of the residents of the city witnessed coming from the Yavapai Superior Court and the political structure of Prescott, Arizona, involved with this case, was not that of the administration of justice but that of the obvious cooperative obstruction of justice interwoven with numerous and consistent acts of criminal judicial misconduct, symptomatic of the severe abuse of judicial discretion. 

3. In all effect and for all purposes, from the birth of this Father’s child on December 6th, 1995, what this Father experienced, from the Yavapai Superior Court and the political structure of Prescott, Arizona, involved with this case, was and is, in all respects the effective kidnapping from this Father of his first born child, through and by what can only be called loosely, the color of law.

4. From the majority of actions or lack thereof from the Yavapai Superior Court and the political structure of Prescott, Arizona, involved with this case, from what this Father and many residents of Prescott witnessed, in its closest comparison, was that of an organized criminal syndicate acting under the color of law, contrary to the interests of the administration of justice, the law, this Father and the best interests of this Father’s child. The child is being systematically indoctrinated against the Father, by the Mother, through the forced absence of the Father. This being done with the cooperation of the judiciary involved with this case from the Yavapai Superior court.

5. The six witnesses to date that have come forward over the last three years, to the Yavapai Superior Court, local office of CPS or to the Prescott Police Department that attested to the Mother’s drug abuse and abuse of her children, five have left the State of Arizona as a direct consequence of the intentional harassment inflicted upon them after coming forward and reporting said abuse perpetrated by the Mother. 

6. The personal, psychological and professional disruption caused this Father from the consistent and cooperative effort to white wash the Mother’s drug abuse, abuse of her children, choice of environment and the criminal misconduct surrounding this case as this Father pursued remedy for the protection of and involvement with his daughter has generated a financial debt for this Father of $18,000.00 and his personal and professional life has been severely weakened if not irreparably damaged from the ordeal.

7. From the beginning of this action till present, this Father has been aware of or observed at the hands of the Mother, his child degraded and passed around within the Mother’s realm of environment, amongst individuals of which in most circumstances, this Father would not allow, in all respects, to pet his dog. The Mother’s questionable environment and evidenced character determined by choice of environment, being allowed, promoted and facilitated by the intentional conduct and rulings of the Yavapai Superior Court, contrary to the wishes of the Father and clearly against the best interests of the child.

8. The Mother has, as with her first child and now currently with her second child, excluded the Father from any involvement, say, feedback or participation with their child. The Mother has and is looking to financially subsidize her lifestyle by maintaining total control of her children. This Father’s child since birth has been passed around between numerous individual males of whom were intimately involved with the Mother. Three of these male individuals have called this Father reporting the severe child abuse and dangerous mental state of the Mother that they personally observed. 

9. The Mother, as of January of 1998 has maintained a showing of no positives on her own TASC drug screening tests but has continued to maintain and expose her children to an environment and contact with individuals actively involved with the severe and illegal abuse of dangerous narcotic drugs.

10. It is evidently clear, that the Yavapai Superior court and local political structure of Prescott, Arizona, involved with this case, as established through their conduct and judicial rulings or lack thereof, to date, intends to and will perpetuate the environment and conditions that this Father’s child is exposed to as well as the effective kidnapping of the child from the Father. This being done as the Yavapai Superior court continues, in all meanings of the word, to extort revenue from this Father per enforcement of orders of the court. 

11. The evidenced criminal misconduct on the part of the individuals involved from the Yavapai Superior court and local political structure of Prescott, Arizona, involved with and surrounding this case, jeopardizes the safety of the community. Not one citizen is safe for one second of the day as long as judges from the Yavapai Superior court involved with this showing of blatant misconduct are allowed to sit on the bench and exert their judgments over the citizens of this county.
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